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Από το υπ’ αριθ. 14/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 338/99                                                       

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Έγκριση της αρ. 63/1999 απόφασης Δ.Σ. της 
Δ.Ε.Υ.Α.Β. " Καθορισμός ύψους ποσών που 
αφορούν περιπτώσεις των Κανονισμών Ύδρευσης – 
Αποχ/σης, αρμοδιότητας Δ.Σ.  Δ.Ε.Υ.Α.Β.". 

 
       Σήμερα 28 Ιουνίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Κατάστημα Δ.Δ. 
Ράχης,  ύστερα από την με   ημερομηνία 24-6-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και 
στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 ,119 & 226 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Ι. Κουρουζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Δ. Ταχματζίδης Α. Δελαβερίδης  
3. Μ. Γαβρίδης Κ. Γκαβαϊσές  
4. Κ. Πουλασουχίδης Κ.  Βαφείδης  
5. K. Aσλάνογλου Ν. Χαμαλής  
6. Δ.  Πέτκος Π. Πιτούλιας  
7. Κ. Κόλβατζης Σ.  Παναγιωτίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Γ. Μανακούλης -------- 

10. Σ. Γεωργιάδης    
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης    
12. Α. Κεσίδης    
13. M. Σουμελίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  του 1ου θέματος 
14. Α. Ταραλάς αποχώρησαν 
15. Χ.  Σκουμπόπουλος οι  κ.κ.     Μ.  Σουμελίδης,  Θ.  Σιδηρόπουλος,  Ε.   
16. Χ. Γεωργιάδης Σοφιανίδης,   Π. Αγαθαγγελίδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 2) Κατά      τη     συζήτηση    της    υπ’    αριθ.  329/99    
18. Λ. Τσαβδαρίδης απόφασης 
19. Θ.  Σιδηρόπουλος αποχώρησε  η κα  Ε. Λευκοπούλου. 
20. Ε. Σοφιανίδης  
21. Ε. Λευκοπούλου  
22. Ι. Ακριβόπουλος  
23. Ε. Κουκουρδής  
24. Π. Αγαθαγγελίδης  

    
 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 21-6-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής:  

Το Διοικητικό Συμβούλιο της δημοτικής επιχείρησης Δ.Ε.Υ.Α.  Βέροιας με 
την αριθ. 63/1999 απόφασή του καθορίζει το ύψος των ποσών που αφορούν 
περιπτώσεις των Κανονισμών Ύδρευσης – Αποχέτευσης, σύμφωνα με τις διατάξεις 
του άρθρου 5 του Ν. 1069/80 και του άρθρου 23 του Ν. 1069/80 όπως 
αντικαταστάθηκε με το άρθρο 6 παρ. 10 του Ν. 2307/95 και του άρθρου 26 του Ν. 
1069/80 όπως αντικαταστάθηκε με το άρθρο 6 παρ. 12 περ. α΄ του Ν. 2307/95. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το δημοτικό συμβούλιο να εγκρίνει 
την αριθ. 63/1999 απόφαση του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω επιχείρησης.  
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος : Υπάρχουν ερωτήσεις; ΟΧΙ. 
                     Υπάρχουν τοποθετήσεις; 
 Σκουμπόπουλος : Προτείνω ν΄ αναβληθεί το θέμα κ. πρόεδρε γιατί έβαλα όλη 
την εμπειρία μου και τη γνώση μου να καταλάβω τι γίνεται μ΄ αυτήν την απόφαση 
και δεν κατάλαβα. Αυτός που την έγραψε ή δεν καταλάβαινε τι έγραφε ή 
παρασύρθηκε το Διοικητικό Συμβούλιο και πήρε μία  απόφαση. Δεν λένε τι ίσχυε 
πρώτα και τι προτείνουν τώρα. Με ποια διαδικασία; Ποια ήταν τα έσοδα; Ποια ήταν 
τα έξοδα; Υπάρχουν στοιχειώδεις πίνακες; Ποια είναι η φιλοσοφία της αύξησης ή μη 
των τελών ύδρευσης; Στα χωριά μειώσαμε τα τέλη ύδρευσης και στη Βέροια τα 
αυξάνουμε. Προτείνω ν΄ αναβληθεί  το θέμα και να επιστραφεί η απόφαση στο Διοικ. 
Συμβούλιο να την μελετήσει καλύτερα. 
 Πρόεδρος : Ομιλείτε για ομόφωνη απόφαση του Διοικ. Συμβουλίου της 
ΔΕΥΑΒ. 

Κόλβατζης :Υπάρχει ικανότητα επεξήγησης του συγκεκριμένου προβλήματος;  
           Διότι αν δεν υπάρχει επεξήγηση, τότε τι θα ψηφίσουμε; 
 Πρόεδρος : Ετέθη θέμα αναβολής ο κ. Σκουμπόπουλος την τεκμηρίωσε .  
 Δήμαρχος : Επεξήγηση σημαίνει όταν κάποιος το διαβάσει και  λέει δεν 
καταλαβαίνω εδώ. Επεξήγηση δεν σημαίνει να σας διαβάσει ο πρόεδρος τον 
κανονισμό. 
 Υπάρχει ένα θέμα που το είδε η υπηρεσία της ΔΕΥΑΒ. 
 Συζητήθηκε στο Διοικ. Συμβούλιο & ψηφίστηκε ομόφωνα στο Διοικ. 
Συμβούλιο. Δεν μπορούμε να αναπέμψουμε εμείς θέμα και να πούμε ότι εμείς δεν 
καταλάβαμε τι ίσχυε πιο μπροστά και τι ισχύει τώρα; 
 Πρόεδρος : Το Δ.Σ. θ΄ αποφασίσει. Υπάρχει ζήτημα αναβολής. 
                     Ποιοι συμφωνούν στην αναβολή ; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι : 
Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Ε. 
Κουκουρδής.  
  Πρόεδρος : Ποιοι να συζητηθεί και ν΄ αποφασίσουμε σήμερα; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι : 
Μ. Ποτουρίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Α. Κεσίδης, Α. Ταραλάς, Χ.Γεωργιάδης. 
 Πρόεδρος : Κατά Πλειοψηφία συζητείται το θέμα. Τοποθέτησεις.
 Σκουμπόπουλος : Δεν είναι μόνο στον Δήμο που έγινε πρόχειρα και βιαστικά 
η αναπροσαρμογή των τελών και χωρίς τα οικονομικά στοιχεία. Στην  ΔΕΥΑΒ την 
ίδια πολιτική άσκησαν το Διοικ. Συμβούλιο και οι υπηρεσίες. Δεν μπορεί αυτή η 



απόφαση να εγκριθεί από το Δ.Σ. χωρίς να υπάρχει τεκμηριωμένη μελέτη, εισήγηση, 
για το τι αναπροσαρμόζουμε. Έπρεπε να υπάρχει πίνακας Εσόδων, πίνακας εξόδων 
τόσα ήταν τα έσοδα κύριοι, τόσα ήταν τα έξοδα. Αυτά να φαίνονται αναλυτικά και με 
βάση το άνοιγμα που υπάρχει μεταξύ εσόδων και εξόδων, φτιάχνουμε την 
αναπροσαρμογή ποιος την έκανε αυτή την δουλειά;  
 Είναι σκληρό ν΄ αναπέμψουμε την απόφαση στο Διοικ. Συμβούλιο. 
 Όμως λείπει και ο πρόεδρος της ΔΕΥΑΒ που θα μπορούσε  να μας διαφωτίσει 
σε μερικά σημεία. Δεν μπορώ να πάρω απόφαση και να φορολογήσω τους δημότες 
μας. Προτείνω και πάλι την αναβολή ή την αναπομπή της απόφασης με συγκεκριμένα 
στοιχεία (έσοδα - έξοδα). Εμείς δεν θα ψηφίσουμε κ. Πρόεδρε. 
 Ουρσουζίδης : ΄Οταν  είναι μια απόφαση ομόφωνη και κάποιο Διοικητ. 
Συμβούλιο προτείνει κάτι στο Διοικητικό Συμβούλιο, εάν δεν υπάρχουν 
συγκεκριμένοι λόγοι με τους οποίους μπορούμε να προβληματιστούμε, μ΄ έναν 
αφορισμό δεν μπορούμε ,  ν΄ αναστείλουμε μια πρωτοβουλία που πήραν κάποιοι 
νοήμονες άνθρωποι. Δεν το καταλαβαίνω αυτό. 
 Πουλασουχίδης : Το Δ.Σ. κάνει έλεγχο νομιμότητας και εγκρίνει την απόφαση 
του Διοικ. Συμβουλίου της ΔΕΥΑΒ. Δεν τίθεται θέμα σκοπιμότητας για το οποίο 
αρμόδιο ν΄ αποφασίσει είναι το Διοικητικό Συμβούλιο της ΔΕΥΑΒ. 
 Συνεπώς αν δεν τεθεί θέμα νομιμότητας νομίζω ότι δεν νομιμοποιείται κανείς 
να καταψηφίσει το θέμα. 
 Ταχματζίδης : Εδώ, δεν συζητάμε αύξηση τιμολογίων της ΔΕΥΑΒ. Συζητάμε 
να καθορίσουμε ύψος ποσών επί του Κανονισμού Υδρευσης και Αποχέτευσης που 
είναι πολιτική προστίμων για αυθαίρετες υδροληψίες, για χίλιες  δύο παραβάσεις οι 
οποίες γίνονται. Εάν συζητούσαμε αύξηση τιμών  της ΔΕΥΑΒ τότε συμφωνώ μ΄ 
αυτά που λέει ο κ. Σκουμπόπουλος . Μιλάμε για τα συγκεκριμένα πρόστιμα. Αυτό 
δεν θέλει καμία μελέτη. 
  Πρόεδρος : Θεωρώ περαιωμένη τη συζήτηση. Δεν δέχομαι ούτε διαδικαστική 
παρατήρηση από εδώ και πέρα.  
 Πρόεδρος: Ποιοι δεν εγκρίνουν την παραπάνω απόφαση της Δ.Ε.Υ.Α.Β.; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Ε. 
Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος: Ποιοι την εγκρίνουν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Δ. 
Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Α. Κεσίδης, Α. Ταραλάς, Χ. Γεωργιάδης. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 21-6-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.-Την υπ’ αρίθ. 63/99 απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της Δ.Ε.Υ.Α.Β. με την 
οποία καθορίζει το ύψος των ποσών που αφορούν περιπτώσεις των Κανονισμών 
Ύδρευσης – Αποχέτευσης. 
3.- Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 5 & 23 του Ν. 1069/80, όπως αντικαταστάθηκαν με την 
παρ. 10 του άρθρου 6 του Ν. 2307/95 (Φ.Ε.Κ. Α΄/15-6-95) «Επιχειρήσεις ύδρευσης 
αποχέτευσης», καθώς και του άρθρου 26 του Ν. 1069/80 όπως αντικαταστάθηκαν με 
την παρ. 12α΄του άρθρου 6 του Ν. 2307/95. 
 

  



 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
 Εγκρίνει την αριθ. 63/99 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου  της 
Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας για «Καθορισμό ύψους 
ποσών που αφορούν περιπτώσεις των Κανονισμών Ύδρευσης – Αποχ/σης, 
αρμοδιότητας Δ.Σ. Δ.Ε.Υ.Α.Β.». 

 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    338 / 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ.  Ταχματζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε.  Σοφιανίδης 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Σ. Γεωργιάδης Ε. Κουκουρδής 
 Ι. Τριανταφυλλίδης Π.  Αγαθαγγελίδης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Α.  Κεσίδης X. Μουτσιόπουλος 
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  21-7-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


